

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 03-02-2026 03:57:10 PM Subject: Announcement of the invitation to attend the GAM</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين /الأردن التاريخ: PM 03:57:10 2026-02-03 الموضوع: إعلان دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>Subject: Announcement of Invitation to Attend the 29th Ordinary General Assembly Meeting With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of clause (h) of Article (8) of the Disclosure Instructions for Issuing Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards of 2004 and their amendments up to 2019, kindly be informed that Gulf Insurance Group / Jordan announced on Tuesday, 03/02/2026, an invitation to attend the 29th Ordinary General Assembly Meeting scheduled on 17/02/2026. The announcement was published in two of the widest-circulated local daily newspapers. Attached herewith are copies of the published announcements in both newspapers. With highest respect and regards</p>	<p>الموضوع: إعلان دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي الحادي عشر والحادي عشر من تسعين إلى الموضع أعلاه، وعملاً بأحكام البند (ج) من المادة رقم (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019، يرجى التكرم بالعلم بأن شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن قد أعلنت يوم الثلاثاء الموافق 2026/02/03، عن دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي التاسع والعشرين بتاريخ 17/02/2026، في صحفتين يوميتين محلتين الأوسع انتشاراً، مرفق طيه لحضرتكم النسخ المعلن عنها في الصحفتين. وتفضلاً بقبول فائق الاحترام ،،،</p>
<p>03-02-2026</p>	<p>03-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas</p>	<p>وتفضلاً بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Ayat Dawas اسم المستخدم:</p>